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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. március 18-án 

15.00 órakor kezdődő nyilvános üléséről 

 

 

Helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.) Díszterem 

 

 

5 fő bizottsági tag  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Tóth Imre, Németh Angéla, Pénzes Imréné) 
 

Jelen vannak (5 fő):  

(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Tóth Imre, Pénzes Imréné) 

 

Meghívottak:  

László Tamás polgármester, Vizér Klára alpolgármester, Dr. Novák Ágnes alpolgármester, 

Bitvai Nándor alpolgármester, Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona 

aljegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna Intézményfelügyeleti és 

Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna a 

Polgármesteri Kabinet vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, Böröczfy 

Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Sipos Gábor főépítész, Németh Tibor Főépítészi, 

Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője. 

Jelen vannak:  

Dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 

Közművelődési és Sport Osztály vezetője, Németh Tibor Főépítészi, Városfejlesztési és 

Üzemeltetési Főosztály vezetője, Wittmann Katalin csoportvezető – pályázati koordinátor. 

 

További meghívottak:  

Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat 

Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Dr. Buzna Andrea orvos igazgató, Dr. 

Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági 

Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Bene Atilla Gazdasági Működtetési Központ 

műszaki igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési igazgatója, 

Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ igazgatója, Ábri László az Ifjúsági és 

Sportközpont igazgatója 

Jelen vannak:  

Ábri László az Ifjúsági és Sportközpont igazgatója, Polyák Edit Csokonai Művelődési 

Központ szervezője. 
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Többcélú Intézmények: 

Makai Katalin a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a 

Száraznád Nevelési-Oktatási Központ igazgatója. 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

Jelen vannak:   

- 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 

Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 

ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 

Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 

Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 

CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 

Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 

Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 

Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 

Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 

Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 

Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 

Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 

Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 

Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 

Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 

már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 

Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 

Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 

Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 

Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 

Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 

Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 

Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 
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Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 

Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 

Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 

Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 

Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 

és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 

Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 

Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 

Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 

Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 

Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 

Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 

Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 

Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 

Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 

Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 

Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 

Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogyok Szövetsége, Pro Minor 

Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 

Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 

Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 

Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-

SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

Jelen vannak: - 
 

A bizottság  ülésén részt vett Paulusz Katalin  jegyzőkönyvvezető.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Köszönti a jelenlévőket, 

megállapítja, hogy a bizottság 5 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja. Javasolja, 

hogy a bizottság utolsó napirendként tárgyalja meg „a Csokonai Művelődési Központ 2014. 

évi érdekeltségnövelő pályázatáról” szóló, sürgősséggel érkezett előterjesztést. Ismerteti a 

napirendi javaslatot az alábbiak szerint:  

1. Előterjesztés az Újpalotai Református Missziói Egyházközség tevékenységét szolgáló, 

Budapest XV. Száraznád u. 4-6. sz. alatt található, nem lakás célú helyiség  

térítésmentes használatba adásáról (Ikt.sz. 1/54-66/2014., 207-26/2014.sz. anyag)  

2. Előterjesztés engedélyokiratok jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-70/2014. sz. anyag)  

3. Előterjesztés az Albert Camus szobor elhelyezésére (Ikt.sz. 1/207-23/2014. sz. anyag) 
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4. Előterjesztés a nyelvvizsga megszerzésének támogatásáról szóló 1/2011. (II.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló …/2014. (…) sz. önkormányzati rendelet 

megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-61/2014. sz. anyag)    „R” 

5. Előterjesztés az önkormányzati költségvetési szervek alapító okiratainak módosításáról 

(Ikt.sz. 1/54-64/2014. sz. anyag)    

6. Előterjesztés a versenysport egyesületek 2013. évi működési támogatásának 

elszámolásáról és a 2014. évi működési támogatásáról  (Ikt.sz. 1/54-67/2014. sz. 

anyag)  

7. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 1/54-

68/2014. sz. anyag)  

8. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont 2013. évi tevékenységének beszámolójáról és 

a 2014. évi munkatervéről (Ikt.sz. 1/207-22/2014. sz. anyag) 

9. Előterjesztős a Csokonai Művelődési Központ 2014. évi érdekeltségnövelő 

pályázatáról  (Ikt.sz. 1/207-33/2014. sz. anyag) 

Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 98/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja 

az előterjesztett napirendi javaslatot. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

Elfogadott napirend:  

 

1. Előterjesztés az Újpalotai Református Missziói Egyházközség tevékenységét 

szolgáló, Budapest XV. Száraznád u. 4-6. sz. alatt található, nem lakás célú helyiség  

térítésmentes használatba adásáról (Ikt.sz. 1/54-66/2014., 207-26/2014.sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     

           Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

2. Előterjesztés engedélyokiratok jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-70/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

               Németh Tibor főosztályvezető 

 

3. Előterjesztés az Albert Camus szobor elhelyezésére (Ikt.sz. 1/207-23/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

          Németh Tibor főosztályvezető 

 

4. Előterjesztés a nyelvvizsga megszerzésének támogatásáról szóló 1/2011. (II.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló …/2014. (…) sz. önkormányzati 

rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-61/2014. sz. anyag)                 „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

          Herczeg István osztályvezető 

 

5. Előterjesztés az önkormányzati költségvetési szervek alapító okiratainak 

módosításáról (Ikt.sz. 1/54-64/2014. sz. anyag)    

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

          Herczeg István osztályvezető 
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6. Előterjesztés a versenysport egyesületek 2013. évi működési támogatásának 

elszámolásáról és a 2014. évi működési támogatásáról  (Ikt.sz. 1/54-67/2014. sz. anyag)  

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

          Herczeg István osztályvezető 

 

7. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 

1/54-68/2014. sz. anyag)  

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

                Herczeg István osztályvezető 

 

8. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont 2013. évi tevékenységének beszámolójáról 

és a 2014. évi munkatervéről (Ikt.sz. 1/207-22/2014. sz. anyag) 

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

          Herczeg István osztályvezető 

 

9. Előterjesztős a Csokonai Művelődési Központ 2014. évi érdekeltségnövelő 

pályázatáról  (Ikt.sz. 1/207-33/2014. sz. anyag) 

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

          Herczeg István osztályvezető 

 

 Egyebek 
  

* * * 

 

1. Előterjesztés az Újpalotai Református Missziói Egyházközség tevékenységét szolgáló, 

Budapest XV. Száraznád u. 4-6. sz. alatt található, nem lakás célú helyiség  

térítésmentes használatba adásáról (Ikt.sz. 1/54-66/2014., 207-26/2014.sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     

           Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a kabinetvezető 

asszonynak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Ez az előterjesztés korábbi 

képviselő-testületi döntés folyománya. A képviselő-testület úgy döntött, telket biztosít a 

Református Misszió Egyházközség számára templom építéséhez, és döntött arról is, hogy a 

jelenleg használt helyiségek funkcióit másik helyiségbe helyezi át, nevezetesen abba az 

épületbe, ahol a Palota Holding Zrt. is található. Ez az épület közel van a megépítendő 

templomhoz. Ez az előterjesztés arról szól, hogy a funkció áthelyeződik a Száraznád utcai 

épületbe, a térkép mutatja, melyik helyiségekbe. Az önkormányzat rendelkezései szerint az 

ingyenes használatba adásról a képviselő-testület jogosult dönteni. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket.  

 

   Németh Angéla képviselő: Mi a különbség a bizottsági és a testületi 

anyag között? Úgy látja, hogy a határozati javaslat az más, de az előterjesztés egyezik. 
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   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A rendelet előírja, hogy a 

meghatározott bizottságoknak előzetesen állást kell foglalniuk. Ha egyházakról vagy hasonló 

szervezetekről van szó, a bizottság megtárgyalja az előterjesztést. Most azért készült külön 

előterjesztés, mert az volt a jogi kontroll kívánsága, hogy a bizottságok részére külön 

előterjesztés készüljön amellett, hogy a képviselő-testület részére külön anyag készül.  

 

   Tóth Imre képviselő: A Kontyfa utcai helyiség mekkora volt?  

 

   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Úgy tudja, hasonló méretű 

helyiség volt, mint amit most kapnak. A kiürítendő helyiség sorsáról nem tud, egyenlőre nincs 

még rá konkrét igény és ígéret. Németh Tibor főosztályvezető úr többet tud ebben az ügyben. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A Képviselő-testület már korábban 

jóváhagyta a Kontyfa u. 2-8. nem lakáscélú helyiség bérbeadási feltételeit is. A piac 

építésével egy időben a Palota Holding Zrt. fogja értékesíteni üzlethelyiségek céljára a 

felszabadult kiürített helyiségeket. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

hozzászólásokat.  

 

   Németh Angéla képviselő: Három évig képviselő-testületi döntés 

alapján hozott a bizottság döntést. Nem érti, miért volt szükség a változtatásra. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Ismerteti a határozati 

javaslatot az alábbiak szerint: „A bizottság javasolja a képviselő-testületnek a Budapest XV.  

91158/132/A/I. hrsz-ú, természetben a  Budapest XV. Száraznád u. 4-6. sz. alatt található,  az 

1/5466/2014. sz. előterjesztés 4/b mellékletét képező alaprajz szerinti – összesen 217,32 m
2
 

alapterületű nem lakáscélú helyiségek Újpalotai Református Missziói Egyházközség részére 

történő használatba adását hitéleti tevékenységük elősegítése céljából (közüzemi díj fizetési 

kötelezettség mellett) térítésmentes határozott 5 éves időtartamra.”  Kéri a bizottság 

szavazatát.  

 

KKESB 99/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, javasolja a 

képviselő-testületnek a Budapest XV.  91158/132/A/I. hrsz-ú, természetben a  Budapest XV. 

Száraznád u. 4-6. sz. alatt található,  az 1/5466/2014. sz. előterjesztés 4/b mellékletét képező 

alaprajz szerinti – összesen 217,32 m
2
 alapterületű nem lakáscélú helyiségek Újpalotai 

Református Missziói Egyházközség részére történő használatba adását hitéleti 

tevékenységük elősegítése céljából (közüzemi díj fizetési kötelezettség mellett) 

térítésmentes határozott 5 éves időtartamra.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
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2. Előterjesztés engedélyokiratok jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-70/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

                   Németh Tibor főosztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A beruházási rendelet megköveteli, 

hogy 15 millió forintot + ÁFA összeget meghaladó előirányzatok esetén a képviselő-

testületnek beruházási célokmányt kell jóváhagynia. Ez az engedélyokirat. Jelenleg nyolc 

fejlesztést, felújítást kívánnak a képviselő-testület elé terjeszteni. A Kosd utca építése – a 

kerékpárút – a testületi határozat alapján megvalósult. Külön forrást biztosított a képviselő-

testület – mintegy 26 millió forint értékben – a folytatására. Ez egy szakaszhatárra elég, de az 

állami támogatás mértéke olyan, hogy a Kosd u. teljes hosszában, azaz a Szántóföld úti 

szakaszig meg tud valósulni, de jelenleg csak a Bogáncs utcáig tudják engedélyeztetni a 

képviselő-testülettel, mert erre a forrás biztosított. A kamaszparkról a képviselő-testület már 

több döntést hozott. Most egy újabb javaslattal állnak elő, amely új helyszínt javasolnak, 

ebben kérik a testület állásfoglalását. A Karácsony Benő park jobban támogatott lenne 

véleményük szerint. A térfigyelő kamerarendszer telepítése tovább folytatódik, a helyszínek 

javaslatai a testületi ülésre teljes mértékben meglesz. Az Észak-Pesti Kórház 13. sz. épületére 

a beruházási programot már jóváhagyta a képviselő-testület. A MÁV telepi útfelújítás régi 

adósság, itt csak nagyon költséges útfelújítás végezhető, mert gyalogosan jelenleg szinte 

megközelíthetetlenek az épületek. A Testvériség tér lakói részéről újabb igény érkezett, annak 

tervezését is e költségkereten belül meg fogják valósítani. Út- és közműfelújítás címén 

ismeretes, hogy a Gergő utcát tavaly felújították. Az eredeti tervek alapján szikkasztó árkok 

létesültek volna, de ez az út keresztmetszete miatt a lakóépületeket veszélyeztette volna. 

Egyeztettek a Csatornázási Művekkel aki csak azzal a feltétellel járult hozzá a szilárd burkolat 

megépítéséhez, hogy későbbiekben a kiváltandó közműszakaszt megépítik. Ezt tartalmazza a 

6. tétel. Az Ozmán utcai rekreációs park létesítésesről a képviselő-testület már korábban 

értesült. A főváros által kiírt Tér-köz nevű pályázat egyik eleme volt az Ozmán utca, a volt 

lebontott óvoda helyén lévő park, annak továbbfejlesztése, de ugyanabban a szellemiségben 

történne. A Pestújhelyi tér térrendezése szintén szerepel a költségvetésében. Az eredeti igény 

játszótér cseréje lett volna, de továbbgondolva, térrendezést szeretnének végrehajtani. Tehát 

ez a nyolc engedélyokirat szerepel a képviselő-testület előtt. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 100/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az 

„engedélyokiratok jóváhagyásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és 

elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
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3. Előterjesztés az Albert Camus szobor elhelyezésére (Ikt.sz. 1/207-23/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

                    Németh Tibor főosztályvezető 

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Amennyiben megengedi elnök úr, 

átadja a szót Wittmann Katalin pályázat koordinátornak, mert ő készítette a pályázatot. 

 

   Wittmann Katalin csoportvezető, pályázat koordinátor: A pályázat 

megjelenési határideje nem tette lehetővé hogy előzetesen terjesszék a bizottság elé az 

anyagot tárgyalásra. A pályázat benyújtásához nem kellett sem bizottsági, sem testületi 

döntés, mert a költségvetési rendelet alapján a polgármester úr az értékhatár miatt megtehette. 

A benyújtási határidő 17-én volt, 70 nap van a Nemzeti Kulturális Alapnak az elbírálásra, és 

további 20 nap telhet el az értesítésig. 

 

Németh Tibor főosztályvezető: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy 

ahol a rendeletben nevesítve vannak bizottságok döntéshozatalra, önálló előterjesztést kell 

készíteni. Ezért ebben az esetben a bizottságnak bizottsági előterjesztés alapján kell döntést 

hoznia.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Ismerteti a határozati 

javaslatot az alábbiak szerint: „A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kalmár 

Márton szobrászművész készítette Albert Camus mellszobor a Budapest XV. ker. Széchenyi 

tér (90236) helyrajzi számú, önkormányzati tulajdonú közterületi ingatlan Epres sor felőli 

oldalán kerüljön elhelyezésre.” Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 101/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, a javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy a Kalmár Márton szobrászművész készítette Albert Camus 

mellszobor a Budapest XV. ker. Széchenyi tér (90236) helyrajzi számú, önkormányzati 

tulajdonú közterületi ingatlan Epres sor felőli oldalán kerüljön elhelyezésre. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18. 
(Jogszabályi hivatkozás: 14/2012. (IV.27.) önkormányzati rendelet 4. § (5) b) pontja) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
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4. Előterjesztés a nyelvvizsga megszerzésének támogatásáról szóló 1/2011. (II.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló …/2014. (…) sz. önkormányzati 

rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-61/2014. sz. anyag)      „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

                    Herczeg István osztályvezető 

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Az elmúlt 3 év tapasztalatai miatt úgy 

gondolják szükséges néhány változtatás, illetve a jogszabályi kötelezettségekből adódó 

változtatás indukálta azt, hogy elkészítsék a módosító javaslatot. A módosítás elsősorban 

technikai jellegű.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirendi ponttal 

kapcsolatos kérdéseket.  

 

   Tóth Imre képviselő: Milyen tapasztalatok miatt került sor a 

változtatásra?  

 

   Herczeg István osztályvezető: Ezek elsősorban olyan adminisztrációs 

feladatok, amelyek miatt az igénylés folyamata, és a kifizetés folyamata lassú, vagy nehézkes 

volt. Például az adatlapon nem voltak olyan adatok, amely miatt a kifizetés lebonyolítható lett 

volna. A Köznevelési törvényből adódó változásokat is át kellett vezetni, mivel az 

önkormányzat már nem fenntartója az iskoláknak. Abszolút technikai jellegű változtatásokról 

van szó.  

 

   Tóth Imre képviselő: A nyelvvizsgára jelentkezők száma emelkedett 

vagy csökkent, esetleg stagnál?  

 

   Herczeg István osztályvezető: Sajnos nem látnak emelkedést. Kicsit 

problémás a nyelvvizsga rendelet szempontjából hogy az iskoláknak már nem fenntartója az 

önkormányzat, ezért az iskolák ilyen tekintetben eltávolodtak. Nem érzik, hogy a 

pedagógusok és az iskolák jól ismerik e a nyelvvizsgát.  Akik értesülnek róla, nagy örömmel 

veszik igénybe a nyelvvizsga rendelet által biztosított lehetőségeket.  

 

   Tóth Imre képviselő: A KLIK mennyire partner abban, hogy 

tájékoztassa vagy felkarolja az iskolákat? Nekik ebben szerepet kellene vállalni. Tyukász 

igazgató úrnak feltenné erre vonatkozó kérdéseit, ha itt lenne az ülésen.   

 

   Herczeg István osztályvezető: A tankerülettel jó a viszonyuk, jól 

együtt tudnak működni. Nem azért csökkent a közvetlen kapcsolat, mert nincs ilyen szándék 

minden félben. Ha eltávolodás tapasztalható, más irányúak a feladatok, akkor többletmunkát 

igényel más, amit ezért nem tesznek meg. A folyamat kontroll alatt van, de ennél többre 

egyenlőre nincs kapacitás egyik oldalról sem.  
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   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Tyukász Tamás Úr tudomása 

szerint beteg, ezért nincs jelen az ülésen. Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, 

hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 102/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a nyelvvizsga 

megszerzésének támogatásáról szóló 1/2011. (II.1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

szóló …/2014. (…) sz. önkormányzati rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztést, melyet 

megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

5. Előterjesztés az önkormányzati költségvetési szervek alapító okiratainak 

módosításáról (Ikt.sz. 1/54-64/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

                    Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Jogszabályi kötelezettségnek tettek 

eleget az alapító okirat módosításával, emellett további technikai hibákat is módosítottak. Az 

ESZI alapító okiratában rossz volt az irányító szám, ez javításra került.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 103/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „az 

önkormányzati költségvetési szervek alapító okiratainak módosításáról” szóló előterjesztést, 

melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
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6. Előterjesztés a versenysport egyesületek 2013. évi működési támogatásának 

elszámolásáról és a 2014. évi működési támogatásáról  (Ikt.sz. 1/54-67/2014. sz. anyag)  

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

                      Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Hat versenysport egyesület az elmúlt 

évben támogatást kapott, ennek elszámolása megtörtént. Az ÁFA kérdés nyitva maradt, de 

ennek korrekciójától el lehet tekinteni. Javaslatot tesznek a 2014. évi működési támogatás 

odaítélésére is, a költségvetésben biztosított forrás erejéig.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben 

foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 104/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a 

versenysport egyesületek 2013. évi működési támogatásának elszámolásáról és a 2014. évi 

működési támogatásáról” szóló előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol 

a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  

 

 

7. Előterjesztés a kerületi közművelődési feladatokra kötött támogatásokról (Ikt.sz. 

1/54-68/2014. sz. anyag)  

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

               Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Februárban két szervezet elszámolásáról 

döntött a testület, illetve a 2014. évi támogatásáról. Most újabb két szervezet, a KOMA és a 

Szilas Néptánc Egyesület esetében hozták az elszámolást. A támogatásra is javaslatot tettek, a 

Szilas esetében 2 millió forinttal többet javasolnak elfogadni. Egy újabb szervezet is 

megjelenik, ez a Jézus Szíve Alapítvány, őket 2 millió forinttal javasolják támogatni.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket.  

 

   Németh Angéla képviselő: A képviselő-testület arról dönt ebben az 

esetben, hogy át lehessen utalni az érintettek részére azt a pénzt, ami már a költségvetésben is 

szerepel. Tudomása szerint, ez nem új javaslat, az összegek a költségvetésben már 

szerepelnek. 
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   Herczeg István osztályvezető: Nincs szó újabb javaslatról.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Javasolja, hogy a 

bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az 

előterjesztésben foglaltakat. Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 105/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a kerületi 

közművelődési feladatokra kötött támogatásokról” szóló előterjesztést, melyet 

megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 26., képviselő-testületi ülés 

(Szavazati arány: 4  igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  

 

 

8. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont 2013. évi tevékenységének beszámolójáról 

és a 2014. évi munkatervéről (Ikt.sz. 1/207-22/2014. sz. anyag) 

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

                    Herczeg István osztályvezető 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Nem kíván kiegészítést tenni.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A műfüves pályák hétvégi 

használatával kapcsolatban kéri az igazgató urat, adjon tájékoztatást. Megadja a szót az ISK 

igazgatójának. 

 

   Ábri László ISK igazgatója: A műfüves pályákkal kapcsolatban vannak 

gondok. Vannak jól bejáratott területek, ahol gond nélkül működnek a pályák. Jellemző 

mindegyikre, hogy személyzet vigyázza a pályákat. Ahol gond van, ott az a probléma, hogy 

nincs ember, aki karbantartsa, és felügyelje a területet. A Kossuth utcai iskolában, a 

Pestújhelyi Közösségi Házban az a gond, hogy nincs olyan ember, aki nem felügyeli a 

pályákat, és nincs ellátva a karbantartás.  Hamarosan ki kell dolgozniuk egy olyan tervezetet, 

amely biztosítja a környéken lakók nyugalmát. Például a Czabán iskolánál lehet este 9-ig 

futballozni, de ahol közel vannak a lakóépületek ott nincs erre lehetőség, tekintettel kell lenni 

az ott lakók nyugalmára. A hétvégi nyitva tartással kapcsolatban elmondja, ha nincs nyitva a 

pálya, átmásznak a kerítésen a gyerekek. Ez eddig is probléma volt, de megoldás lehet az, ha 

van olyan ember, aki a felügyeletért és a karbantartásért egyaránt felel.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A képviselő-testület tavaly 

novemberben döntött kertészeti, udvari álláshelyekről. Minden álláshelyet be is töltöttek. A 

Kossuth Iskolában a múlt hét csütörtökön volt kint, úgy tudja, most már van ott kollega. Ha 

nincs az intézményeknél ilyen kollega a GMK-val kell felvennie a kapcsolatot. A testület az 

őrzés megszervezéséről is döntött. Utána fog nézni annak, hogy áll ennek a technikai háttere, 

mert a forrást a testület biztosította. 
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   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Az ott lakók is észrevételezték, 

hogy a pályákra bemásznak, tehát a probléma aktuális. Az önkormányzat érdeke, hogy a 

pályák ne amortizálódjanak a kelletténél gyorsabban. A nyári napközis tábor szervezése már 

megkezdődött. Vannak már visszajelzések?  

 

   Ábri László ISK igazgatója: A múlt héten jelentkezett egy férfi 

kollega, aki kilenc hétre a tábor vezetését felvállalná. Ilyen munkakörben dolgozott korábban 

is. Az elképzelései abszolút megfelelnek, ez pozitívum. Május elején már elkezdi a 

programszervezést. A napközis tábor szépen rendbe lett téve, már csak a füvesítés van hátra. 

A tábor területén a Szántóföld útra megint csak olyan személyzetre lenne szükség, aki 

felkészült és hozzáértő.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat.  

 

   Tóth Imre képviselő: A GMK adja bérbe a műfüves pályákat. A 

törvényváltozás miatt csak este 18 órától lehet bérbe adni. Az ISK szervezi a logisztikáját, de 

a pénz a GMK-hoz kerül. A szakembereket ezek szerint a GMK-nak kellene biztosítani. Most 

akkor meg vannak az emberek vagy sem? Igazgató úr – amikor pályázott az ISK vezetésére – 

rendkívül jó szakmai programot vázolt fel. Most hogy már eltöltött az intézményben egy kis 

időt, hogy látja, mi az, amit meg fog tudni valósítani? Látszik, hogy borzasztóan támaszkodik 

az önkormányzat költségvetésére, mert nagy mozgás és forráslehetősége nincs a GMK miatt.  

 

   Ábri László ISK igazgatója: A pályázatban felsorolta, mi az, amit 

fejleszteni javítani kellene. Mostanra már megismerkedett a körülményekkel, tudja mi az, ami 

segíti a munkáját, és mi az, ami hátráltatja. Van mindkettőből rendesen. Úgy gondolja, hogy 

ami az előre lépésben sokat segített, az azon kollegák és emberek segítsége volt, akik szintén 

az előre lépésre törekedtek. Gondol itt a közvetlen kollegáira, illetve a táborokban dolgozó 

gondnokokra, karbantartókra, akik a jobb környezetre vonatkoznak. Nagyon megnehezíti a 

helyzetét, hogy a gazdálkodás nem az ISK-nál van. Továbbra is úgy gondolja, hogy a GMK-

val segíteniük kell egymás munkáját. Nehézkes és nem mindig jó, hogy nem mindig veszik 

figyelembe a kéréseiket, hanem a saját elképzeléseiket akarják megvalósítani. Vannak olyan 

hiányosságok a táborokban, amit régen meg kellett volna már valósítani, mert fontosak a 

biztos táborindításban. Minden tervezés a GMK költségvetésében szerepel, amelyben nem 

minden esetben azok a szempontok az irányadók, amit ők fontosnak tartanak. Ennek ellenére 

nem adja fel, mert az erő meg van hozzá hogy harcoljanak azért amit fontosnak tartanak. Az 

uszodában a zuhanyzók megújultak, remélhetőleg a biztonságos üzemeltetés feltételei is 

megvalósulnak.  

 

   Tóth Imre képviselő: Nemcsak az ISK-nál, hanem mindenhol 

probléma és elmondták többször, hogy nehéz egy intézményt úgy működtetni, hogy 

összeállítanak egy felújítási, vagy üzleti tervet, vagy bármilyen tervet, de nem tud hozzá 

forrást rendelni. Úgy tervezni, hogy ismeretlen a forrás nonszensz. Ezért van az, hogy az 

intézmények gondba kerülnek a végrehajtás során, és nem tudnak bizonyos dolgokat 

megvalósítani. Egy vis major helyzet esetén nincs semmilyen forrás amihez 

hozzányúlhatnának. Ennek ellenére sok sikert kíván, mert nincs könnyű helyzete az igazgató 

úrnak.  

 

   Ábri László ISK igazgatója: Szeretné elmondani még, hogy a  

műjégpályával kapcsolatban azt tapasztalta idén, hogy a működtetés hasznos volt, sokan 
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vették igénybe mindkét pályát. Délutánonként kevesebben voltak, de valószínűleg a jó idő 

miatt volt ez. Fontos, hogy a jövő évben is a lehetőség adott legyen. Az óvodás úszás a 

jövőben is nagyon fontos.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Ismerteti a határozati 

javaslatok tartalmát az alábbiak szerint:  

„1.) A bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, 

Széchenyi tér 8-10.) 2013. évi beszámolóját az 1/207-22/2014.  ikt. sz. előterjesztés 1. 

melléklete szerinti tartalommal. 

2.) A bizottság úgy dönt, hogy jóváhagyja az Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, 

Széchenyi tér 8-10.) 2014. évi munkatervét az 1/207-22/2014. ikt. sz. előterjesztés 2. 

melléklete szerinti tartalommal. ” Kéri a bizottság szavazatát.  

 

KKESB 106/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 

Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, Széchenyi tér 8-10.) 2013. évi beszámolóját az 

1/207-22/2014.  ikt. sz. előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1/2014. (I.6.) önkormányzati rendelet 4. § (2) bekezdés bb) alpontja) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
 

KKESB 107/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy jóváhagyja 

az Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, Széchenyi tér 8-10.) 2014. évi munkatervét az 

1/207-22/2014. ikt. sz. előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18. 
(Jogszabályi hivatkozás: 1/2014. (I.6.) önkormányzati rendelet 4. § (2) bekezdés bb) alpontja) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
 

 

9. Előterjesztős a Csokonai Művelődési Központ 2014. évi érdekeltségnövelő 

pályázatáról  (Ikt.sz. 1/207-33/2014. sz. anyag) 

      Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

          Herczeg István osztályvezető 
 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés rövid ismertetésére.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A Csokonai Művelődési Központ 

elkészítette azt a pályázati anyagot, mely alapján az önkormányzat benyújtja be az 

érdekeltségnövelő támogatási kérelmet. Kb. 6 millió forint az eszközállomány, amit a CSMK 

igényel a fejlesztéshez, ehhez az önkormányzat biztosít 4 millió forint önrészt.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

kérdéseket.  
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   Tóth Imre: Kéri hogy a határozati javaslat legyen kiegészítve azzal, 

hogy az önkormányzat nyújtja be a pályázatot, mert nem a bizottság nyújtja be a pályázatot, 

hanem az önkormányzat pályázik. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Egyetért a javaslattal. Megadja a 

szót Polyák Editnek  

 

   Polyák Edit Csokonai Művelődési Központ, szervező: Tóth Lajos 

igazgató úr nevében szeretne köszönetet mondani az osztálynak és a bizottságnak, hogy a 

kérelmet sürgősséggel napirendre vették. Abszolút az intézmény hibája, hogy ez sürgősségi 

előterjesztés lett, mert az év eleji plusz feladataikkal vannak elfoglalva, mely a gazdasági 

önállóságuk visszaszerzéséből adódik. Minden évben beadják a kérelmet, általában nagyon 

szépen is nyer az önkormányzat, egyre többet tudnak eszközforrás beszerzésre fordítani. Ez 

minőségi javulást eredményez.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

kérdés, észrevétel, hozzászólás nincs a napirendi ponttal kapcsolatban. Ismerteti a határozati 

javaslatok tartalmát az alábbiak szerint:  

„1.) A bizottság úgy dönt, hogy az önkormányzat pályázatot nyújt be a könyvtári és 

közművelődési érdekeltségnövelő támogatásról, valamint a muzeális intézmények szakmai 

támogatásának 2014. évi szabályairól szóló 9/2014. (II.3.) EMMI rendelet 6. §-ában 

meghatározott közművelődési támogatásra. 

2.) A bizottság úgy dönt, hogy a 2014. évi költségvetésről szóló 6/2014. (II.21.) 

önkormányzati rendelet 5. mellékletében, a „közművelődési célú pályázat” soron elkülönített 

előirányzat terhére 4.000.000 Ft-ot, azaz négymillió forint önkormányzati önrészt biztosít a 

Csokonai Művelődési Központban megvalósítandó technikai, műszaki eszközállomány, 

berendezési tárgyak gyarapítására. Felkéri a polgármestert a támogatási igény benyújtására.” 

Kéri a bizottság szavazatát.  

 

 

KKESB 108/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy az 

önkormányzat pályázatot nyújt be a könyvtári és közművelődési érdekeltségnövelő 

támogatásról, valamint a muzeális intézmények szakmai támogatásának 2014. évi szabályairól 

szóló 9/2014. (II.3.) EMMI rendelet 6. §-ában meghatározott közművelődési támogatásra.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18., a pályázat benyújtására: 2014. március 26. 
(Jogszabályi hivatkozás:2013. évi CCXXX. törvény 3. melléklet 12. pont, 1997. évi CXL. törvény V. 

fejezet 91. § (2) bekezdés, 9/2014. (II.3.) EMMI rendelet 1. § (1) b) pont, 2-3.§, 6-8.§, 10/2003. (IV.1.) 

ök. rendelet 9. §, 12.§ (2), (4) bekezdés, 6/2014. (II.21.) ök. rendelet 6. § (3) bek. 2) pont, 5. melléklet, 

28/2012. (VII.2.) ök. rendelet 38. § (1) bekezdés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
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KKESB 109/2014. (III.18.) sz. határozat 

 

A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy a 2014. évi 

költségvetésről szóló 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 5. mellékletében, a 

„közművelődési célú pályázat” soron elkülönített előirányzat terhére 4.000.000 Ft-ot, azaz 

négymillió forint önkormányzati önrészt biztosít a Csokonai Művelődési Központban 

megvalósítandó technikai, műszaki eszközállomány, berendezési tárgyak gyarapítására. 

Felkéri a polgármestert a támogatási igény benyújtására.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. március 18., a pályázat benyújtására: 2014. március 26. 
(Jogszabályi hivatkozás:2013. évi CCXXX. törvény 3. melléklet 12. pont, 1997. évi CXL. törvény V. 

fejezet 91. § (2) bekezdés, 9/2014. (II.3.) EMMI rendelet 1. § (1) b) pont, 2-3.§, 6-8.§, 10/2003. (IV.1.) 

ök. rendelet 9. §, 12.§ (2), (4) bekezdés, 6/2014. (II.21.) ök. rendelet 6. § (3) bek. 2) pont, 5. melléklet, 

28/2012. (VII.2.) ök. rendelet 38. § (1) bekezdés) 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú)  
 

 

  Egyebek 

 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Tájékoztatja a bizottság tagjait, 

hogy jövő hét szerdára (2014. március 26.) 12 órára rendkívüli bizottsági ülést hív össze. 

Megköszöni a bizottság munkáját, a jelenlévőknek a részvételt, az ülést bezárja.  

 

 
 

K.m.f. 

 

           Gyurkovics Miklós  

              elnök 

 

 

 

 
A jegyzőkönyvet készítette:   Paulusz Katalin 

                             bizottsági titkár 


